
Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I.  – 

(Námestie slobody, Necpaly, Staré mesto, Žabník) 

zo dňa 01.06.2023 

Začiatok zasadnutia:  16:00 

Ukončenie zasadnutia:  18:00 

 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, , MVDr. Vladimír Petráš, 

MVDr. Norbert Turanovič. MgA. Martina Polievková, ArtD. 

 

Neprítomní členovia:  

JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. 

 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Podnety obyvateľov  

3. Žiadosti  

4. Rôzne, písomné podnety obyvateľov, diskusia 

5. Čerpania prostriedkov z operatívnej potreby VVO č. 1   

6. Záver 

 

K bodu 1) 

Podpredsedníčka VVO č. I. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová privítala prítomných 

a otvorila zasadnutie  VVO č. I., ktoré začalo o 16,00h v budove na Ulici J. Hollého 2 

v Prievidzi. 

 

K bodu 2) 

Podnety obyvateľov – osobná návšteva 

1) Na zasadnutí poslancov sa zúčastnili manželia Ing. Peter a Jana Čukoví, obyvatelia 

Fialkovej ul., susediaci s p. Nikolou Sečianskou, ktorí namietali nezákonnú úpravu 

územného plánu zóny Necpaly, na základe ktorej bola povolená stavba rodinného 

domu p. Nikole Sečianskej. Sťažovali sa na znehodnotené bývanie, narušenie 

susedských vzťahov a súkromia na ich pozemku, nakoľko novopostavený 

dvojpodlažný rodinný dom má okná priamo do ich dvora. Nakoľko ako poslanci 

nemáme kompetencie riešiť uvedené problémy, odporučili sme  manželom Čukovým 

obrátiť sa na právne oddelenie alebo príslušný stavebný úrad. 
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2) Na zasadnutie VVO prišiel p. Macko s požiadavkou na možné zníženie dane za psa. 

Doteraz ako dôchodcovia v rodinnom dome platili 7,50 a po úprave výšky daní je to 

25,-€, čo je pre nich s manželkou vysoká čiastka. Poslankyňa M. Polievková 

prisľúbila pomoc p. Mackovi s napísaním odvolania voči výške dane.  

 

K bodu 3) 

1) Žiadosť- Spoločnosť ARTON žiada o nájom časti pozemku parcela registra CKN č. 

5258/17 na Nedožerskej ceste pri predajni Lidl na účel reklamnej stavby na dobu 

určitú – 3 roky.  

Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

Členovia VVO č. I. – odporúčajú schváliť nájom. 

 

2) Žiadosť - Mgr. Nikola Sečianska žiada odpustenie sankčného poplatku za 

nedodržanie trasovania pri realizácii inžinierskych sietí (vodovodnej prípojky) na 

Astrovej ulici. 

Hlasovanie: Za 3 / Zdržal 1 / Proti 1 

Členovia VVO č. I – odporúčajú odpustiť sankčný poplatok na základe informácií 

uvedených v dôvodovej správe. 

 

3) Žiadosť- Maroš a Jana Krajčíkovci, žiadajú o zriadenie vecného bremena na časti 

pozemkov vo vlastníctve mesta na Vinohradníckej ulici. 

Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

Členovia VVO č. I. – odporúčajú zriadenie VB.  

 

4) Žiadosť- Ivana Nagyová žiada o pridelenie parkovacieho miesta na Urbárskej ulici, 

po amputácii nohy.  

Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 1 / Proti 0 

Členovia VVO č. I. – odporúčajú schváliť žiadosť. 

 

5) Žiadosť  - r3nt, s.r.o. odkúpenie pozemku parc. č. 2141/8 o výmere 20m2 – v k.ú. 

Prievidza - schodisko do polyfunkčného objektu 

Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 1 / Proti 4 

Členovia VVO č. I. – neodporúčajú schváliť žiadosť o odkúpenie. 

 

6) Žiadosť p. Pernišová – návrh na mimosúdne vyrovnanie vlastníctva pozemkov 

K uvedenej žiadosti sa členovia výboru vyjadrili na zasadnutí VVO 6.4.2023  

v zápisnici v bode 2 ods 4: „Členovia VVO č. I. – odporúčajú schváliť za podmienky 

vysporiadania podľa znaleckého posudku na zamieňaný majetok“.  
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K bodu 4) 

1) Písomná žiadosť p. Radoslavy Gulášovej, zástupkyne vlastníkov bytov a bytových 

priestorov, kde žiada: 

- zaliatie dier na ul. Mišíka k bytovému domu 399 

- rozšírenie parkoviska pred bytový domom smerom k MŠ 

- kompletnú rekonštrukciu briežku a príjazdovej cesty a trávnatých plôch pred MŠ 

- zátarasy k MŠ z dôvodu bezpečnosti detí a obyvateľov. 

 

2) Žiadosť – písomná urgencia Ing. Jozefa Mokrého o opravu časti chodníka na Nábreží 

sv. Metoda v časti od križovatky z Rastislavovej ulice smerom doľava ku svetelnej 

križovatke na Ul. Matice slovenskej. 

 

3) P. Palkovič písomne kritizuje nekvalitné kosenie vysokej trávy, ponechaná tráva na 

trávnikoch hnije, zapácha, schne a zabraňuje rastu nového porastu. Priložil aj 

fotodokumentáciu. 

 

4) PaedDr. Kvetoslava Ďurčová vyjadrila poďakovanie za operatívne vyhovenie  

žiadosti o umiestnenie lavičky na Gazdovskej ulici,  opravu schátranej obruby na 

pieskovisku na ihrisku Dopravko a poskytnutie finančnej čiastky 300€ na 

občerstvenie pre súťažiacich na podujatí ŠuFut Necpaly 2023. 

 

K bodu 5) 

Dňa 24.5.2023 bolo predsedovi VVO I. emailom doručené oznámenie 

rozhodnutia vedenia mesta Prievidza, že bol schválený návrh na spolufinancovanie 

z rozpočtu mesta na vybudovanie spojovacieho chodníka na ul. Velkonecpalská, 

podľa cenovej ponuky TSMPD s.r.o. č.0482022 zo dňa 12.12.2022.  

Z uvedeného dôvodu je potrebné schváliť čerpanie výdavku z operatívnej potreby 

VVO na sumu vo výške 1,000 €. Táto bude následne rozpočtovo preklasifikovaná 

z bežných na kapitálové výdavky rozpočtu mesta Prievidza a následne zabezpečená 

realizácia spoločnosťou TSMPD s.r.o. Prievidza. 

Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

Členovia VVO č. I. – odporúčajú schváliť čerpanie výdavkov vo výške 1000€ na 

vybudovanie spojovacieho chodníka. 

 

 

 

 

 

 



Strana 4 z 4 

 

K bodu 6) 

Na záver podpredsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová 

poďakovala za účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. 

ukončila. 

 

 

 

 

 

 

 

         

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová 

           podpredsedníčka VVO č. I.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: PaedDr. Kvetoslava Ďurčová- podpredsedníčka VVO č. I. 


